
Schriftelijke vragen aan college of burgemeester

(artikel 39 RvO)

Datum: 28 juni 2022

Onderwerp: Knooppunt Raalte

Gemeente Belangen heeft met verbazing kennisgenomen van berichten in de stentor afgelopen 

week.

Wethouder Nijboer meldt hier dat hij bereid is 1.5 miljoen euro beschikbaar te stellen namens de 

gemeente Raalte 

Om het proces om te komen tot realisatie van knooppunt Raalte voort te trekken.

Normale gang van zaken in Raalte in dit soort situaties was altijd dat de raad eerst werd bijgepraat 

of door middel van  een informatie notie op de hoogte werd gebracht

Voordat dit soort berichten naar buiten gingen.

 

Gemeente Belangen heeft dan ook de volgende vragen:

Vraag 1 Waarom is de raad niet eerst op de hoogte gebracht alvorens de wethouder via de media 

bekent maakt dat hij 1,5 miljoen uit wil geven.

Vraag 2 Was het niet verstandig geweest eerst de raad te informeren over de voorwaarden en 

overwegingen voor het verstrekken van 1.5 miljoen door de gemeente Raalte.

Namens Fractie Gemeente Belangen 

Jan Schokker 


